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W sprawach infrastrukturalnych, dotyczących mieszkańców Dąbia interpeluje Dominik Jaśkowiec,

Przewodniczący Rady Miasta Krakowa. Porusza temat budowy miejsc parkingowych, budowy chodnika

wzdłuż ul. Dąbskiej oraz modernizacji boiska treningowego KS Dąbski Kraków.

Przewodniczący RMK złożył interpelację na wniosek mieszkańców os. Dąbie, w sprawie budowy

miejsc parkingowych na tym osiedlu, wzdłuż ul. Al. Pokoju. Kolejna interpelacja dotyczy budowy

chodnika wzdłuż ul. Dąbskiej, na odcinku od ul. Kosynierów do końca ogrodzenia terenu hotelu

Double Tree by Hilton.

Przewodniczący prosi również Prezydenta o sporządzenie szacunkowej wyceny budowy

oświetlenia głównego boiska sportowego KS Dąbski Kraków oraz modernizacji bocznego boiska

treningowego tego klubu. Zakres modernizacji obejmowałby w szczególności wymianę

nawierzchni na sztuczną trawę. - Jednocześnie proszę Pana Prezydenta o podanie wstępnego

możliwego harmonogramu realizacji powyższych prac oraz niezbędnych do uzyskania decyzji

administracyjnych – pisze w interpelacji Dominik Jaśkowiec, Przewodniczący Rady Miasta

Krakowa.
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